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Država prevzema nadzor nad premogovnikom

TV SLOVENIJA 1, 10.07.2015, DNEVNIK, 19.33

ELEN BATISTA ŠTADER: Velenjski premogovnik bo dobil finančno injekcijo. Večinski lastnik, Holding
Slovenske elektrarne ga bo dokapitaliziral za dobrih 71 milijonov evrov. Tako naj bi rudnik, ki je plačilno
nesposoben v dveh letih prišel na zeleno vejo, a je HSE zato na včerajšnji skupščini rudniku že izstavil
račun. V nadzorni svet je imenoval svoje ljudi. Prvi mož premogovnika Ludvik Golob, ta je še včeraj
razmišljal o svojem odstopu, pa za zdaj ostaja na položaju.
VESNA DERŽEK SOVINEK: Pričakovana dokapitalizacija pomeni, da se bo malim delničarjem krepko
zmanjšal delež iz 22 na slabih 10 odstotkov. Za delnico bi iztržili 1 evro. To je premalo. Morali bi dobiti
okrog 15 evrov po delnici, so odločni.
VLADIMIR BILIĆ (odvetnik malega delničarja Towra): Gre za absolutno za neupravičeno razlastitev brez
kakršnegakoli ekonomskega razloga, saj se delničarje razlašča več kolikor je to potrebno zaradi pokrivanja
izgube.
DERŽEK SOVINEK: Iztisnitev malih delničarjev je sicer že dolgo v zraku, ne pa tudi menjava nadzornikov,
ki bi se bila zgodila, če ti ne bi včeraj sami odstopili. Predsednik nadzornega sveta Jože Kaligaro in za
njim član uprave Boris Štefančič, ki je bil zadolžen prav za dezinvestiranje premogovnika sta na skupščini
podala odstopni izjavi. To je slaba popotnica za rudnik, ki je v postopku prodaje hčera, ocenjujejo
zaposleni.
FERDINAND ŽERAK (predsednik sindikata Premogovnika Velenje): Ker vemo, da je nadzorni svet pod
vodstvom Jožeta Kaligara zaostal s prodajo v Fiesi, ker je bila prenizka cena.
DERŽEK SOVINEK: V nadzornem svetu, ki se je danes že sešel sta po novem Stojan Nikolić in Boštjan
Markoli, oba tesno povezana z večinskim lastnikom rudnika. Prvi je odgovoren prav za delo hčera, drugi
je namestnik prvega nadzornika HSE-ja. in motiv za združitev korporativnega s poslovnim upravljanjem,
čim hitrejše dezinvestiranje.
ŽERAK: Ko so bili predsedniki nadzornega sveta iz HSE-ja imamo z njimi zelo slabe izkušnje. Jaz upam,
da se to ne bo ponovilo.
DERŽEK SOVINEK: Stari nadzorniki naj bi imeli pri odločanju vedno bolj zvezane roke, energetiki in rudarji
v Savinjsko-Šaleški dolini pa naj bi medtem že snovali jesenski štrajk.
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